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四月十五日（星期五）上午九點，天空飄著細雨，瑜伽

市附近各學校受邀的五百名小學生，懷著無比興奮好奇的心

情，在老師的帶領下，陸續來到萬佛城參加一年一度的懷少

節。他們抵達後，首先由男女校的學生分別引領到不同的

站點，依次玩精心設計的遊戲，或觀賞小型的表演，同時

小朋友也有機會在聖城內遊歷參觀，熟悉優美的環境。

On Friday, April 15, at 9 o’clock in the morning, it was drizzling 
steadily; five hundred school children from neighboring schools in 
Ukiah came to the City of Ten Thousand Buddhas (CTTB) with 
a special invitation to attend the annual celebration of Cherishing 
Youth Day. The students, accompanied by their teachers, came 
with excitement and curiosity. The students of Instilling Goodness 
Elementary School and Developing Virtue Secondary School - 
boys and girls schools - guided them through many different booths 
where they took turns playing with specially-designed games or 
watching short performances. Additionally, the young guests had 
the opportunity to tour CTTB and to become familiar with the 
beautiful surroundings of the city. C Continued on page 43
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